
Protokół Nr.l$./2022 
ze wspólnego posiedzenia KGKSiPP, KOKiKF, KGPiB, KR, KSWiP, KZiPS 

z dnia 20.05.2022r. 
W dniu 20.05.2022 r., o godz. 12.00 - 16.45 w sali nr 1 Ratusza Miasta odbyło się 

posiedzenie wszystkich stałych komisji Rady Miasta. Posiedzenie prowadził Przewodniczący 
KGPiB Maciej Jakubik. Obecni według załączonej listy obecności. Radni Patrycja 
Wojewoda-Sieklicka, Jarosław Wojtyś i Maciej Krygrowski spóźnili się. 

Porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na 62. sesję Rady Miasta Dęblin. 
2. Omówienie sprawozdań z realizacji budżetu Miasta Dęblin w 2021 roku 

pytań i wysłuchiwanie odpowiedzi. 
3. Wypracowanie opinii przez poszczególne komisje Rady dla Komisji 

Przestrzennej i Budżetu. 
4. Sprawy różne. 

Porządek został przyjęty jednogłośnie (12 głosów „za"). 

Ad. pkt. 1 Zaopiniowanie materiałów na 62 sesję Rady Miasta. 

• Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie za rok 2021. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie Pani Aneta Sztobryn przedstawiła 
sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie za rok 2021 (stanowi 
załącznik do protokołu z LXII sesji RM). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania. 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie (3 głosy „za") zaopiniowała 
przedstawione sprawozdanie. 

• Ocena Zasobów Pomocy Społecznej. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie Pani Aneta Sztobryn przedstawiła 
Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej (stanowi załącznik do protokołu z LXII sesji RM). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania. 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie (3 głosy „za") zaopiniowała 
przedstawioną Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej. 

• Sprawozdanie za 2021 rok z wdrażania Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
na Lata 2019 - 2021 dla Miasta Dęblin. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie Pani Aneta Sztobryn przedstawiła 
Sprawozdanie za 2021 rok z wdrażania Gminnego Programu Wspierania Rodziny na Lata 
2019 - 2021 dla Miasta Dęblin (stanowi załącznik do protokołu z LXII sesji RM). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania. 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie (3 głosy „za") zaopiniowała 
sprawozdanie. 

- zadawanie 

Gospodarki 
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• Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Dęblinie za rok 2021. 

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie Pani Monika Łysiak przedstawiła sprawozdanie Zespołu Interdyscyplinarnego 
do Spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Dęblinie za rok 2021 (stanowi załącznik 
do protokołu z LXII sesji RM). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania. 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie (3 głosy „za") zaopiniowała 
sprawozdanie. 

• Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
za rok 2021. 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska przedstawiła Sprawozdanie 
z realizacji programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2021 (stanowi załącznik 
do protokołu z LXII sesji RM). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania. 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie (3 głosy „za") zaopiniowała 
sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
za rok 2021. 

• Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta 
Dęblin na 2022 r. z autopoprawką; 

Radny Waldemar Chochowski - zadał pytania: 
- Odnośnie koszenia zieleni to, jaka firma będzie je realizowała? 
- 20 tys. zł przeznaczamy na naprawy awaryjne dróg. Mam pytanie, bo składałem wniosek 
0 ul. Spokojną dostałem odpowiedź, że nikt nie obiecywał mieszkańcem dwukrotnego 
nawiezienia destruktu na drogę i wyrównania walcem to jak oni mi tutaj mówili. Czy ta kwota 
20 tys. zł będzie na naprawę ul. Spokojnej, bo tam jest sytuacja tragiczna. Przy okazji 
chciałbym powiedzieć, że my się chyba nie zrozumieliśmy, bo skoro ul. Spokojna była przez 
ileś lat wcześniej utwardzana tłuczniem i tam warstwa tłucznia była. Droga mniej albo gorzej, 
ale jakoś wyglądała i nie tworzyły się takie zagłębienia jak teraz. Firma, która realizował 
kanalizację i wodociągi wywiozła ten tłuczeń, a następnie nawiozła zwykłej ziemi, uzupełniła 
ubytki ziemią i położyła na nią cieniutką warstwę destruktu, który uwalcowała. Niestety ten 
destrukt się zapada, już nie jest związany jest dziura na dziurze, nie można przejechać tą 
ulicą. Chciałem zapytać, (bo była komisja złożona z trzech służb: wykonawcy kanalizacji, 
MZGK-u i od nas z Urzędu Miasta), czy komisja wzięła moje uwagi z wniosku, że tłucznia na 
tej drodze nie ma, a kiedyś był, więc nie jest to odtworzone tak jak zapewnia się mnie w tym 
piśmie. Nie jest odtworzone jest porostu wywieziony tłuczeń, a nawieziony cienki destrukt 
1 wyrównany, więc jest to całkiem coś innego. Proszę, żeby zainterweniować w tej kwestii. 
- odnośnie oprysku na stadionie, od czego on jest i ile wynosi, bo tutaj jest razem ujęte dwie 
pozycje. 
- Czwarte pytanie już w autopoprawce - dokumentacja techniczna Regionalnej Izby 
Historycznej. Z tego, co wiem w ramach LGD dostaliśmy środki na wykonanie modernizacji 
tego budynku, nie wiem czy wcześniej tej dokumentacji nie było i teraz taka konieczność się 
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pojawiła? Prosiłbym o wyjaśnienie tej sytuacji, dlaczego już po dostaniu pieniędzy musimy 
dokumentację wykonywać, a nie było to wykonane wcześniej, czy nie było takiej 
konieczności? 
Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - odpowiedział, że koszenie jest realizowane 
przez firmę „Maklesz" z Ryk. Natomiast, jeżeli chodzi o ul. Spokojną to przewidujemy 
jeszcze wypełnienie ubytków, poprawę tego obecnego stanu nawierzchni w ramach naszych 
remontów. Także mamy przewidzianą do realizacji tą ulicę. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - co do ul. Spokojnej miałam sygnały od mieszkańców, 
których jest niewielu oraz tych, którzy z niej korzystają, że przewidywane przez nas prace 
równiarki, które planowaliśmy w ramach remontów bieżących nie przyniosą oczekiwanych 
skutków, bo nawet destrukt, który został tam wcześniej położony zostanie zniszczony. 
Powstały tam doły i rzeczywiście w tej chwili jest to ulica nieprzejezdna. Uzgodniliśmy 
z jednym z mieszkańców, że najlepszym rozwiązaniem na ten moment byłoby uzupełnienie 
dołów klińcem, który wyrównałby te doły. Podobno ten materiał trzyma się trwale. 
Podjęliśmy już kroki i chcemy pozyskać ten materiał od wykonawcy drogi 801. Mamy 
obiecane, że materiał zostanie tam dostarczony i wkomponowany w tą ulicę. 
Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - odpowiedziała, że oprysk to jednorazowy 
koszt 500 zł, a jest to oprysk chwastobójczy. 
Burmistrz Miasta - odnośnie dokumentacji technicznej to na modernizację budynku 
przeznaczonego na Regionalną Izbę Historyczną to w pierwszym wniosku, jakie złożyło 
Towarzystwo Przyjaciół Dęblina w ubiegłym roku uzyskało kwotę ok. 127 tys. zł na 
przeprowadzenie modernizacji obiektu w oparciu o wstępny kosztorys. Ta kwota wystarczyła 
nam na wymianę dachu i wymianę okien od strony Wisły. Budynek wymaga kompleksowego 
remontu i znacznie większych pieniędzy. W tym roku LGD od 6-24 czerwca ogłosiło nabór 
kolejnych wniosków na tego rodzaju inicjatywy w zakresie turystyki i kultury. Będziemy też 
współpracować z TPD w tym zakresie, aby złożyło kolejny wniosek, ponieważ w jednym 
okresie programowania stowarzyszenia nie mogą ubiegać się o większą kwotę niż 300 tys. zł, 
to pozostało nam jeszcze ok. 170 tys. zł do pozyskania z LGD. Aby te środki pozyskać 
musimy mieć wstępną dokumentację techniczną, żeby skutecznie złożyć wniosek do LGD. 
W tym momencie będzie to dotyczyło remontu wnętrza budynku, zobaczymy na ile nam 
te pieniążki starczą, ale taką dokumentację musimy mieć, aby wniosek został skuteczne 
przyjęty i przekazany do Urzędu Marszałkowskiego w Lublinie do zrealizowania. 
Naczelnik Wydziału RMI Henryk Rozenbajgier - w ramach tych pieniędzy będzie 
zrobiona m.in. inwentaryzacja całego budynku. Te środki, które będzie można pozyskać 170 
tys. zł najprawdopodobniej zostaną wykorzystane na dokończenie wymiany stolarki okien, ale 
również trzeba przewidzieć roboty wewnętrzne, bo tam nam jeszcze sporo zostanie m.in. 
wymiana drzwi wewnętrznych, malowanie, reperacje tynków, instalacje elektryczna, 
posadzki, trzeba to przede wszystkim wymierzyć, zrobić inwentaryzację budynku, do tego 
zrobić kosztorysy, przedmiary i opis, bo to jest niezbędne do złożenia wniosku. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie 4 głosy „za" zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 
(stanowi załącznik do protokołu z LXII sesji RM). 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie 4 głosy „za" zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
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• Projekt uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty, o 
której mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu 
nadmiernym opóźnieniom 
w transakcjach handlowych (stanowi załącznik do protokołu z LXII sesji RM). 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie 4 głosy „za" zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2021 rok; (stanowi załącznik 
do protokołu z LXII sesji RM). 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie 3 głosy „za" zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie (stanowi załącznik do protokołu z 
LXII sesji RM). 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie 3 głosy „za" zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
Dyrektor SP ZOZ zaprosiła na 23 maja br. (poniedziałek na ul. Michalinowską, ponieważ 
jesteśmy już po remoncie. Otrzymaliśmy wszystkie zgody od NFZ, że możemy prowadzić 
tam działalność z zakresu środowiskowej opieki i psychoterapii dla dzieci i młodzieży. 
Zapraszam do obejrzenia pomieszczeń oraz zapoznania, z czym to się wiąże, aby móc 
przekazać mieszkańcom, ze jest już możliwość korzystania z zupełnie innego miejsca. 

Przewodniczący KGPiB ogłosił 20 minut przerwy. 

• Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu dotychczas pozostającemu bez 
miana na terenie osiedla Staszica w Dęblinie (stanowi załącznik do protokołu z LXII 
sesji RM). 

Radny Waldemar Chochowski - wydaje mi się, że został pominięty jeden ważny zwyczaj, 
który panuje w Dęblinie, społecznych konsultacji odnośnie nazwy. Zawsze przynajmniej 
Zarząd Osiedla dostawał propozycje uchwały do konsultacji. Tak samo miało miejsce jak była 
nadawana nazwa ulicy na os. Młynki. W związku z tym wydaje mi się, że mamy jeszcze czas 
do sesji i w trybie pilnym dać Zarządowi Osiedla Staszica. Tym bardziej, że jest to na ternie 
os. Staszica i nie jest to zmiana nazwy, jest to nowo wybudowane rondo. Tak naprawdę nie 
jest to jeszcze ukończona inwestycja, nie jest to przekazane, bo jest to plac budowy. Dlatego 
wydaje mi się, aby zdjąć to z najbliższej sesji i poczekać spokojnie na opinię mieszkańców. 
Podejrzewam, że będzie taka jak jest propozycja „Dęblińskich Saperów", ponieważ bardzo 
lubimy na osiedlu saperów. Osobiście uważam, że wszyscy, którzy tam są będą chcieli. Tylko 
chcę po prostu, żebyśmy nie zostali, jako mieszkańcy pominięci w takiej ważnej kwestii. 
Wydaje mi się, że jest to dobry zwyczaj, którego nie wymagają przepisy, ale tak do tej pory 
było robione. Nawet jak sprawdzałem orzeczenia sądów to wszędzie konsultacje społecznie 
są jakby niewiążące dla gminy, ale praktykowane. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - tak jak wspomniał radny nie wymagają tego przepisy, 
nie wymagają też zgody zarządcy drogi, ani też żadnych opinii. My jednak zważywszy, że nie 
jest to nasz obiekt, urządzenie zlokalizowane jest na zbiegu dróg wojewódzkiej i krajowej, 
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wystąpiliśmy do zarządcy z informacją, że nadajemy rondu taką nazwę. Natomiast rondo 
należy nie tylko do jednego osiedla, to jest rondo w mieście, w naszym mieście Dęblinie. 
Więc jeśli przeprowadzalibyśmy konsultacje tak jak wspomniał Pan Radny to należałoby 
przeprowadzić konsultacje w całym mieście. Na pewno nie jesteśmy w stanie zrobić takich 
konsultacji do poniedziałku. Mamy nadzieję, że każdemu Dębliniakowi ta nazwa będzie 
bliska, tym bardziej, jeśli chodzi o saperów. Tak naprawdę nigdzie nie są oni uczczeni, żadną 
nazwą ulicy czy obiektu. Panu pułkownikowi bardzo na tym zależało, Komisja Gospodarki 
Komunalnej Samorządu i Porządku Publicznego zaopiniowała propozycję pozytywnie i 
myślę, że nie ma, co już przeprowadzać konsultacji, skoro jesteśmy zdecydowani, aby taką 
nazwę nadać. Myślę, że nikt z lokalnej społeczności, nie będzie protestować, co do takiej 
nazwy. Ulice na poszczególnych osiedlach też nazywamy bez konsultacji społecznych. 
Radny Waldemar Chochowski - wydaje mi się, że nawet tytuł uchwały jest „na terenie 
osiedla Staszica w Dęblinie" jest wyraźne wskazanie gdzie ono leży. Konsultacje społeczne 
były robione, proszę się spytać swoich urzędników jak pani nie pamięta, albo radnych 
z poszczególnych osiedli, bo ja pamiętam, że zawsze do tej pory jakieś konsultacje 
prowadziliśmy, niewiążące opinie, ale zawsze się zgadzaliśmy z innymi mieszkańcami. 
Odnośnie upamiętnienia saperów mamy ul. Saperów, nie tak daleko tego obiektu, leży wzdłuż 
Twierdzy, biegnie do ul. 15 P.P. Wilków. Wydaje mi się, ze rondo jak najbardziej może być, 
tylko nie pomijajmy mieszkańców, bo dla nich robimy. Jeżeli do tej pory wszyscy wyrażali 
swoje opinie to nie pomijamy mieszkańców os. Staszica, bo to nie ładnie. Nie chodzi o to czy 
będą za czy przeciw, bo na pewno będą za ale kwestia tego, że pomijamy ich w tej procedurze 
to jest to niestosowne. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jeśli chodzi o konsultacje i nadawanie nazw to za mojej 
kadencji nadawaliśmy je chyba trzem ulicom, ale nigdy nie były przeprowadzane konsultacje 
społeczne, jeśli chodzi o nazwy tych ulic. Natomiast najczęściej nadawaliśmy te nazwy na 
wniosek mieszkańców i dlatego konsultacje były zbędne. Myślę, że cofanie całej procedury w 
tej chwili po to, aby usłyszeć głos mieszkańców os. Staszica mija się z celem. Jednak uwaga 
Pana Radnego, co do pozostałych rond jest słuszna, bo na pewno będą jeszcze 3 ronda 
w Dęblinie do nazwania i w tym wypadku społeczność lokalna może nie zawsze się zgadzać 
z tymi nazwami. Już wiele instytucji prosi o różnego rodzaju nazwy i tą „dobra praktykę", 
0 której mówił Pan Radny może zastosujemy. W tej chwili byłoby to cofnięcie pewnych 
procedur. Nazwa jest wdzięczna i tak jak mówił Radny tuż przy ul. Saperów. Także będzie 
zachowana logiczna ciągłość. Pozostanie nam wiele odcinków nowej drogi do nazwania, więc 
myślę, że jeśli nie wypłynie to od mieszkańców to jak najbardziej pojawiające się pomysły 
będziemy konsultować, ale z mieszkańcami całego Dęblina. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - był czas powiadomić mieszkańców o takim 
zamiarze, bo zaproszenie na sesję było wysłane kilka dni temu, zarówno do Radnych jak 
1 Przewodniczących Zarządów Osiedli. Dlatego myślę, że mieli dużo czasu, aby powiadomić 
mieszkańców. Nawet Zarząd Osiedla mógł powiadomić, że jest taki zamiar 
i można to było omówić wśród mieszkańców. Również jestem za tym, aby tego nie cofać. 
Myślę i mam nadzieję, że mieszkańcy nie będą mieli nic przeciwko tej nazwie, dlatego jestem 
za tym, aby pozostawić uchwałę w obecnej formie i procedować na poniedziałkowej sesji. 
Radny Waldemar Chochowski - z tego, co widziałem pismo od Dowódcy wpłynęło 
do Pana w dniu 22 kwietnia br. i to Pana obowiązkiem było skierować to na konsultacje 
do mieszkańców osiedla Staszica, a nie dopiero projekt uchwały jest zawiadomieniem 
o procedowaniu na sesji, że już jest gotowa nazwa i gotowy projekt uchwały. Jeżeli 
22 kwietnia Pan wysłałby to Zarząd Osiedla na pewno by się zebrał i przeprowadził 
konsultacje wśród mieszkańców i na pewno byłaby cała procedura zachowana, a w tym 
momencie jest to Pana wina. Teraz usiłuje Pan zbagatelizować sytuację i stwierdzić, 
że możemy śmiało pominąć mieszkańców, bo oni o całej sprawie wiedzieli, a nie wiedzieli. 
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Jako radny dowiedziałem się z materiałów na sesję, chociaż jako radny z os. Staszica też 
powinienem dostać 22 kwietnia ksero albo skan pisma od Dowódcy Batalionu, żebym 
wiedział o sprawie, a ja nie wiedziałem. Pan pomija mnie i mieszkańców, wydaje mi się, że 
nic się nie stanie, bo rondo nie jest jeszcze oddane do użytku żebyśmy poczekali z tym 
tematem i przeprowadzili konsultacje, a wirze, że skończy się to tym jak jest tutaj propozycja. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - z tego, co wiem nie mam obowiązku 
uruchamiania procedury konsultacji, nie wiem, z czego to wynika. Nie powiedziałem, 
że będziemy pomijać mieszkańców. Powiedziałem, że był czas na to, że Zarząd Osiedla mógł 
powiadomić o tym. Ale ja nie mam obowiązku i nikt nie ma w kwestii nadania nazwy ulicy 
czy rondu uruchamiania procedury konsultacji społecznych 
Radny Waldemar Chochowski - tam czas był, a Pan nam tego czasu nie dał. A czas był 
żeby to spokojnie zrobić, a pan nie dał czasu mieszkańcom naszego osiedla. W związku z 
czym apeluje, żeby nam Pan go jeszcze dał. 
Radna Urszula Czarnecka - razem z Panią Przewodniczącą Zarządu Osiedla 
przeprowadziłyśmy rozmowy z mieszkańcami jak ustosunkują się do nazwy. Mieszkamy na 
os. 15 P.P. Wilków i większość mieszkańców tego osiedla to saperzy. W związku z tym, 
kiedy już doszło do posiedzenia naszej komisji byłam przygotowana i wiedziałam, że 
większość mieszkańców jest jak najbardziej za. Powiedzieli, ze nareszcie saperzy zostali 
dowartościowani tą nazwą. Tym bardziej, że zawsze lotnicy są stawiani na wyższej półce niż 
oni i nareszcie doczekali się swojego symbolu. 
Radny Maciej Jakubik - dodał, że saperzy działają zarówno podczas wojny, jak i pokoju, 
więc jak najbardziej ocena i docenienie ich powinna być i nie powinniśmy mieć 
z tym większego problemu. Zapytał Radnego W. Chochowski ego czy jest to jego wniosek? 
Radny Waldemar Chochowski - powiedziałem, jakie mamy zwyczaje w mieście i jak było 
ostatnio z ulicą na os. Młynki z ul. Diamentową też wcześniej nazwa była w Zarządzie. 
Także wydaje mi się, że trzymajmy się naszych zasad i dobrych zwyczajów. Mówię, 
że wszystkie orzeczenia sądów mówią wyraźnie o konsultacjach społecznych i nie chciałbym 
żebyśmy potem wracali do tego tematu. Może być tak, że tą nazwę podejmiemy, a okaże się, 
ze jakaś grupa społeczna w Dęblinie, komu się ona nie spodoba, podważy naszą uchwałę 
i w sądzie tą sprawę wygra. Chociaż tego przepisy wyraźnie nie wskazują, ale orzeczenia 
sądów wyraźnie wskazują o tym, że trzeba przeprowadzić konsultacje społeczne, bo ta sprawa 
tez dotyczy mieszkańców. Wydaje mi się, że nic się nie dzieje, nikt nam tego ronda nie 
zabierze, nie wywiezie, Dęblińscy Saperzy na pewno zostaną patronem tego ronda mówię to 
ze swojego punktu. Nie róbmy w ten sposób sytuacji, że nagle ktoś zapomniał o tym, że są 
mieszkańcy na tym osiedlu. 
Radna Urszula Czarnecka - nie trzeba szukać dziury w całym aczkolwiek na os. Młynki był 
wniosek mieszkańców, bo to dotyczy dokładnie os. Młynki, wiec oni chcieli taką nazwę, jaką 
sobie wymyślili wspólnie mieszkańcy. A w tej sytuacji rondo nie jest dokładnie na 
os. Staszica tylko w obrzeżach. Jest to droga wojewódzka wiec wiadomo, że ta ulica gdzie 
znajduje się to rondo należy do całego miasta, a nie do os. Staszica. Nie będę się powtarzała, 
bo to samo powiedziała Pnia Burmistrz. Nawet na planach można zobaczyć, że to należy do 
drogi wojewódzkiej, a nie typowo do ul. Staszica, wtedy zgodziłabym się z Panem, że można 
przeprowadzać konsultacje, kiedy rondo byłoby stricte przy ul. Staszica. Natomiast znajduje 
się ono na zewnątrz przy drodze miejskiej, z której korzystają wszyscy mieszkańcy. 
Radny Artur Marzysz - przysłuchując się dyskusji odnoszę wrażenie, że ktoś bardzo chce 
zabłysnąć przy tym temacie i nic więcej. Z wnioskiem wystąpił Dowódca z Twierdzy, tak jak 
wszyscy powtarzają nie jest to droga osiedlowa, nie jest to rondo osiedlowe, ani skrzyżowanie 
osiedlowe, ani budynek na osiedlu, jest to miejsce ogólnie dostępne. Tak mamy podzielony 
Dęblin, że każda ulica i skwerek na jakimś osiedlu leży, dlatego wpisane jest, że na 
os. Staszica. Nie przywiązywałbym do tego większej wagi, dlatego, że jest to droga 
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wojewódzka, na skrzyżowaniu z drogą krajowa. Wydaje mi się, że jest to bardzo dobry 
pomysł. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - 28 kwietnia spotkała się komisja, która to 
zaopiniowała, później materiały z komisji zostały udostępnione, także było to do ogólnej 
informacji ponad 20 dni i był czas na reagowanie. Nikt nie chce niczego ukryć jak to ma być 
rondo, jaka ma być nazwa. Powszechna informacja była na stronie UM. Jak ktoś chce mógł 
zajrzeć, nie było żadnego problemu. Dlatego myślę, że można skończyć dyskusję, bo prawie 
miesiąc czasu była informacja jak ma nazywać się to rondo. 
Radny Artur Marzysz - tak jak powiedział Radny, jeśli ktoś chce się czegoś dowiedzieć to 
się dowie na pewno. A jak czeka tylko do momentu sesji czy komisji, żeby ostatniego dnia 
cos wyciągnąć to będzie tak robił cały czas. 
Radna Urszula Czarnecka - jeśli Radny faktycznie chciał, żeby mieszkańcy os. Staszica 
mieli jakąś nazwę tego ronda to można było pomyśleć wcześniej. Jedynym człowiekiem, 
który wystąpił z propozycją nazwy tego ronda był to Pan pułkownik, jako Dowódca jednostki, 
natomiast mieszkańcy mieli czas, żeby wykazać się inicjatywą i tak jak pozostałe Zarządy 
Osiedli wystosować z nazwą ronda i wtedy mielibyśmy alternatywę czy konsensus 
w tej sprawie, bo teraz jest to „bicie piany". 
Radny Waldemar Chochowski - wydaje mi się, że tak jak powiedziałem na razie jest to 
plac budowy. Przez najbliższe pół roku nawet, jeśli podejmiemy uchwałę tabliczki z nazwą 
nie będzie gdzie umieścić, bo nikt nas nie wpuści na ten plac budowy. Zróbmy tak jak 
powiedziałem i będzie „wilk syty i owca cała". Naprawdę Pan pułkownik się nie obrazi, jeżeli 
to nie będzie na najbliższej sesji tylko na kolejnej. Podejrzewam, że przez pół roku jakaś sesja 
będzie gdzie tą nazwę na spokojnie podejmiemy z czystym i spokojnym sumieniem i tak będę 
głosował za tą propozycją. Tak naprawdę ja nie chcę błyszczeć, po prostu czuje się kolejny 
raz, że moje osiedle jest w jakiś sposób dyskryminowane jak to mam miejsce przy 
inwestycjach, a także przy nadawaniu nazwy nowo powstającemu rondu. Jeszcze raz powiem, 
bo widzę, że państwo nie potraficie czytać ze zrozumieniem nazwy uchwały, wyraźnie jest 
napisane „ na osiedlu Staszica", jest to rondo, nie na osiedlu np. Irena, 15 P.P. Wilków czy 
gdzieś indziej, tylko na os. Staszica. W związku, z czym mieszkańcy os. Staszica powinni być 
dopuszczeni do głosu. 
Radny Maciej Jakubik - chciałem przypomnieć, że będzie jeszcze rondo na ul. Towarowej. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie 
(4 głosy „za") zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Ad. pkt 2 Omówienie sprawozdań z realizacji budżetu Miasta Dęblin w 2021 roku -
zadawanie pytań i wysłuchiwanie odpowiedzi. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - szczegółowo omówiła sprawozdania 
z realizacji budżetu Miasta Dęblin za 2021 roku. 
Naczelnik Wydziału RMI Henryk Rozenbajgier - omówił zadania inwestycyjne 
w 2021 rok. 
Naczelnik GKP Marcin Daniel - przedstawił informację o stanie mienia komunalnego. 

Ad. pkt 3 Wypracowanie oninii przez poszczególne komisje Rady dla Komisji 
Gospodarki Przestrzennej i Budżetu. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (4 głosy „za"); 
Komisja Gospodarki Komunalnej, samorządu i Porządku Publicznego (4 głosy „za"); 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej (4 „za" i 1 „przeciw); 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej (4 głosy „za) 
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Pozytywnie zaopiniowały sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Dęblin za 2021 rok. 

Przewodniczący KGPiB poinformował, ze Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz 
Komisja Rewizyjna wyznaczą termin posiedzenia, na którym zaopiniują sprawozdania. 

Ad. pkt 4 Sprawy różne. 

Przewodnicząca KSWiP Ewa Przerwa - poinformował, że w dniu 16 maja wpłynęła 
petycja do Rady Miasta dot. poprawy efektywności energetycznej. Komisja na najbliższym 
posiedzeniu po zebraniu informacji opracuje sposób rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący KR Robert Pasek - przedstawił informację o realizacji uchwał 
w 2021 roku (stanowi załącznik do protokołu KR). 

Komisja jednogłośnie (4 głosy „za") przyjęła przedstawioną informację. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący KGPiB zamknął wspólne 
posiedzenie stałych Komisji Rady Miasta. 

Maciej Jakubik 

Protokołowała 
Magdalena Piątek 
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